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De siste ukene har det vært skrevet mye i media om NAVs praksis med å be om kontoutskrifter 
ved saksbehandling av sosialhjelp. I 2022 sendte ledelsen i NAV ut en veileder til de kommunale 
NAV-kontorene med beskjed om at NAV-kontorene ikke rutinemessig skal kreve kontoutskrifter i 
saksbehandlingen av sosialhjelp. Kontoutskrifter inneholder mye personlig informasjon som 
ikke er relevant i behandlingen av sosialhjelp.  

NAV-direktøren har sendt ut et nytt forventningsbrev til de kommunale NAV-kontorene, der det 
henvises til Veilederen fra 2022 om økonomisk stønad etter sosialtjenesteloven. I veilederen står 
det: «Kontoutskrifter inneholder store mengder personlig informasjon, og mye av dette er ikke 
relevant for NAV-kontorets behandling av saken. Kontoutskrift kan derfor ikke kreves fremlagt 
rutinemessig.» 

Hvordan følger øverste leder for NAV i Indre Østfold kommune opp forventningene fra NAV-
direktøren om at kontoutskrifter ikke kan kreves fremlagt rutinemessig?  
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